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76 mladih krvodajalcev 
Na krvodajalsko akcijo, kije 

bila l,ini decembra v Logatcu, je 
prišlo 283 krvodajalcev. Razve
seljiv je bil odziv 76 komaj 
osemnajstletnih ljudi, ki so prvi
krat dali kri. Te akcije si je 
ogledala tudi delegacija iz 
Sovjetske zveze ter predstavniki 
zveznega in republiškega odbo
ra Rdečega križa. 

ENA TONA ODPAD 
NEGA PAPIRJA PRI
HRANI 3,5 m3 LESA 

Akcija je nemoteno potekala 
in občinski odbor se zahvaljuje 
vsem krvodajalcem in delovnim 
organizacijam, ki so svojim 
delavcem omogočili udeležbo v 
akciji. Odbor bo na dan krvo
dajalcev, 5. junija, podelil 
značke in priznanja vsem 
tistim, ki so darovali kri 5-, 10-, 
15-, 20- in 25-krat. 

STAR PAPIR JE KO
RISTNA SUROVINA 

Za dan žena so vse krajevne 
organizacije Rdečega kri/a 
skupaj s svojimi mladimi člani 
počastile starejše ženske ter jim 
ob obisku podarile skromna 
darila in cvetje. Tako je bila 
zelo dobro izvedena počastitev 
v Dolenjem in Gorenjem Lo
gatcu, Lazah, na Vrhu nad 
Rovtami in v Hotedršici, tam, 

tudi sicer zelo pri-
organizacije Rdečega 

kjer so 
zadevne 
križa. 

Franc Jcrina 

L o g a š k i drevored 
— spomenik 

Skupščina občine Logatec je na 
februarskem zasedanju razglasila 
drevored M Logtlkem polju n hor-
tikulturni spomenik. Odlok prepo
veduje sekanje in sploh uničevanje 
nasadi lip, ki so jih rib stari „cesar-
ski cest)" pred več kot 150 leti / ; i 
sadili baje Napoleonovi vojaki. Z 
drevoredom upravlja poslej krajevna 
skupnost iz Dolenjega Logatca, 
denai za njegovo vzdrževanje bo iz 
občinskega proračuna. M a -

Telefon na Vrhu že zvoni 
Območje krajevne skupnosti 

Vrh zajema štiri hribovske vasi: 
Vrh nad Rovtami, Illevni vrh, 
Hlcviše in Lavrovec. Ljudje leh 
krajev smo že dolgo želeli nape
r i t i telefon. V hudih zimah 
smo namreč bili mesec ali dva 
odrezani od ostalega sveta in v 
takih okoliščinah je bila zdrav
niška ali druga pomoč često 
Prepozna. Razen teh so še drugi 
razlogi narekovali zgradnjo tele
fonske zveze, kot denimo, 
obsežnejša dejavnost krajevne 
skupnosti in njene povezanosti 
s središčem občine, potrebe 
osnovne šole in trgovine in 
podobno. 

Zato smo krajani lani na svo
jem zboru sklenili zgraditi si 
•elcfon do Vrha. Občinska 
uprava nam je obljubila pomoč, 
obrat gozdnega gospodarstva pa 

nam je manjkajočo linijo odsto
pil v A T C Rovtc. Podjetje PTT 
i / Ljubljane nam je do začetka 
tega leta izdelalo predračun za 
vso naložbo voda od Rovt pre
ko Praprotnega brda do šole na 
Vrhu v vrednosti 160.070 din. 
Gradnje telefonske linije smo se 
lotili prvega februarja in jo v 
treh tednih postavili. Pri tem 
delu so vsi prizadeti krajani 
opravili 700 delovnih ur, zbrali 
4.000 din in 60 kubikov lesa, 
kar znese skupaj 50.000 din. 
Pomoč so obljubile nekatere 
ustanove, občinska skupščina 
pa je prispevala 20.000 din. 

Tako smo prišli do telefonske 
linije, dolge 3,5 km, z deset-
parnim kablom, kar bo dovolj 
za sedanje krajevne potrebe. 

Albin Berčič 

Želje ob začetku 
Tovarniško glasih Logaške novice je s to številko postalo 

glasilo Socialistične zveze občine Logatec, kar pomeni, da je 
postalo glasilo nas vseh, ki bivamo in delujemo v naši občini. 
Sicer so že doslej objavljale številne prispevke o problemih 
širšega prostora kot je prostor lesnoindustrijskega kombina
ta. Vendar pa je z močnejšo rastjo samoupravnih oblik 
socialističnih odnosov v vsej občini kaj hitro nastala potreba 
po medsebojnem jasnem, jedrnatem in zanesljivem obvešča
nju tako neogibna, da so o njej čedalje več govorili, in kaj
pak terjali, da jo zadovoljimo. Tako je po številnih posvetih 
prišlo do sklepa o ustanovitvi občinskega glasila, ki smo ga 
zavoljo že vpeljane tradicije poimenovali - seveda, spora
zumno s KIJ Logatec - po njihovem dosedanjem tovarniš
kem glasilu. 

Če se vprašamo, kaj pričakujemo in želimo od Logaških 
novic, potem velja zapisati predvsem: dobro, jedrnato in 
zanesljivo obveščanje o vseh pomembnejših dejanjih, ki 
zadevajo koristi večine prebivalstva. Le-te pa so lahko 
neposredne gmotne narave, lahko pa tudi takšne, ki posred
no vplivajo na življenjsko raven občana. Torej: kadar bomo 
načrtovali novo šolsko poslopje, otroško varstveni objekt, 
novo tovarniško zgradbo, razširitev vodovodnega ali kanali
zacijskega omrežja, nove ceste, razsvetljavo, nov kulturni ali 
mladinski dom, dom za starejše občane in še vse drugo, kar 
nam bi bih koristno morda že jutri, in ko se bomo morali ob 
vsakem takem in podobnem načrtu natanko dogovoriti o 
svojih gmotnih prispevkih za te namene, no, tedaj naj bi bile 
Logaške novice vesten obveščevalec o teh namerah. 

In še: glasih naj posreduje pomembnejša obvestila na vse 
strani samoupravnega ustroja, tako da bosta obveščenost in 
poučenost v vsakem domu in pri vsakem vodilnem telesu 
krajevne skupnosti, temeljne organizacije združenega dela ali 
občine. A ne nazadnje naj mu bo naloga tudi v tem, da 
omogoči ljudem v občini zapisati in objaviti svoje predhge, 
kritike in mnenja, ki so tako ali drugače usmerjena k izbolj
šanju danih družbenih razmer. 

To napotih naj bo za popotnico ob začetku poti našega 
občinskega glasila Logaške novice. 

Predsedstvo občinske konference SZDL 
Logatec 

Je kovinarski obrat potreben ? 
Na pobudo delegacije kra

jevne skupnosti Dolenji Logatec 
je odbor za gospodarstvo ob
činske skupščine obravnaval 
predlog o ustanovitvi kovinar
skega obrata v Dolenjem 
Logatcu. Krajevna skupnost je 
utemeljila svoj predlog s po
datkom, da hodi iz naše občine 
prek sto delavcev, ki so po
sredno ali neposredno vezani na 
predelavo kovin, na delo v 

druge občine. Odbor se je 
zanimal za možnosti graditve 
takšnega obrata, vendar ni našel 
nikogar, ki bi kaj podobnega 
želel zgraditi v Logatcu. Ne 
glede na to pa so člani odbora 
menili, da je potrebno ugo
toviti, kolikšna je razpoložljiva 
delovna sila v naši občini, ki bi 
jo mogli zaposliti v kovinarski 
dejavnosti. 

- vr 
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OB 30. OBLETNICI OSVOBODITVE 

Septembra slavje v Logatcu 
Snidenje aktivistov osvobodilne fronte notranjskega 

okrožja bo 7. septembra v Logatcu — Številne priložnostne 
prireditve ob 30-letnici osvoboditve 

Med več slovesnostmi ob 
30-letnici osvoboditve naše 
domovine bo osrednja proslava 
7. septembra v Dolenjem 
Logatcu; na njej se bodo sešli 
aktivisti osvobodilne fronte 
nekdanjega notranjskega okrož
ja, poleg njih pa tudi borci i/, 
občin Ljubljana-Vič, Vrhnike, 
Cerknice in Logatca. Tako se 
bodo na tej proslavi zvrstile 
bojne zastave vseh partizanskih 
enot, ki imajo domicil v ome
njenih občinah. Prav tako se bo 
udeležila proslave mladina iz 

LA2AN! 
NA PREŠERNOV DAN 

Aktiv mladih iz Laz jc pripravil 
prijetno proslavo v počastitev slo
venskega kulturnega praznika - Pre
šernovega dne. V kulturnem progra
mu so sodelovali domači recitatorji 
z izborom iz Prešernove poezije; 
Logaški oktet pa je k slovesnosti pri
speval del koncertnega programa. 
Pevce, ki so v Lazah že drugič gosto
vali, so poslušalci prav toplo sprejeli, 
domače recitatorje pa spodbudno 

Kl I Sindikalna organizacija 
nam je priredila slovesnost v 
veliki dvorani Narodnega doma. 
V kulturnem programu so sode
lovali učenci osnovne in glasbe 
ne šole ter moški pevski zbor iz 
Dolenjega Logatca. Vsaka delav
ka je prejela tudi darilo. 

V A L K A R T O N : Vse delavke 
sme bile povabljene na družabno 
srečanje v hotel Krpan. V uvod
nem prazničnem razpoloženju 
so nas pozdravili recitatorji iz 
osnovne šole, harmonikarji in 
Logaški oktet, ki nam jc zapel 
nekaj prijetnih „dekliških" 
pesmi. Delovna skupnost nam jc 
še posebej namenila manjšo 
denarno nagrado. 

OSNOVNA ŠOLA: Najpri-
ietnejšo pozornost so nam iz
kazali učenci, ki so nas s pri
srčnimi . nastopi živahno raz
vedrili. In šopki cvetja so bili 
nemo zgovorni. In kaj je ob 
vsem tem irn/.li.n zakuske? ! 

KONFEKCIJA: Pravzaprav 
smo se reprezentančnemu slavju 
zavestno odpovedale. Glejte, 
naša delovna organizacija letos 
gradi na Logaškem polju nove 
proizvodn- prostore. Saj veste: 
sredstev n nikoli dovolj! Zatorej 
smo L zadovoljstvom pristale na 
izjemen delovni prispevek k 
skupnim naporom pri novo
gradnji. Pa vendar s čestitko smo 

vseh štirih občin, njim pa se 
bodo pridružili številni ljudje, 
med katerimi bodo organizira
no prišli gasilci, športniki, 
taborniki. 

Za dobro pripravo osrednje 
proslave v Logatcu in za druge 
prireditve so že imenovali po
sebne skupine in posameznike, 
ki so s svojim delom že začeli. 
To je namreč potrebno, kajti 
prireditelji vseh slovesnosti 
pričakujejo veliko udeležbo 
ljudi iz vseh štirih omenjenih 
občin, za katere je treba zago
toviti prehrano in druge pogoje 
za njihov nemoten obisk prosla
ve. 

Razen osrednje proslave bo v 
času od I. do 7. septembra več 
drugih priložnostnih slovesno
sti. Tako bodo odkrili spo
minske plošče v Dolenjem 
Logatcu na stavbi, v kateri je bil 
ustanovljen prvi odbor OF v 
Logatcu, v Cestah na kraju, kjer 
so sovražniki zverinsko ubili 
poštno uradnico Bavdekovo, in 
v Hlevišah, kjer sta padla borca 
Žitko in Istenič. 

prijele tudi pozornostno darilce. 
GOZDNI OBRAT: Prijetno je 

bilo, prav zares! Sindikat nas je 
povabil v Tončkov dom na dru
žabno srečanje, kjer so nas še 
obdarili. In potem so nam 
logaški fantje prepevali in . . . 
lepo je bilo. 

Tako torej v Logatcu letos v 
mednarodnem letu žena. 

Maš 

...in še kako? 
Letos smo ženske praznovale svoj 

dan kot ponavadi. Sindikalne orga
nizacije so priredile srečanja in 
obdaritev svojih članic. KLI je tako 
slovesnost pripravil v Narodnem 
domu in nanjo povabil tudi svoje 
upokojenke. 

Občinski sindikalni svet pa je 
omogoči l našim ženskam sodelo
vanje na delavskih igrah Primorske 
in Notranjske za ženske. Tekmo
vanje je bilo namenjeno praznovanju 
našega dne, bilo pa jc v Lipici pri 
Sežani. Ženske naše občine smo 
tekmovale v kegljanju, streljanju, 
šahu in namiznem tenisu. V spomi
nu s tega tekmovanja nam je ostalo 
mnogo prijetnih doživetij in si zato 
želimo, da bi občinski sindikalni 
svet v prihodnje še pripravil podob
na srečanja. - ^ 

Kot zanimivost osrednje 
proslave kaže omeniti udeležbo 
delegacije 29. hercegovske 
divizije, tiste enote, ki je 4. 
maja 1945 osvobodila Logatec, 
pred tem pa imela s sovraž
nikom hude boje pri Grčarevcu. 
Ob prihodu bo, delegacija 
hercegovske divizije položila 
venec na spomenika njihovih 
nekdanjih padlih borcev. Dele
gacijo bo vodil prvi komandant 
te divizije, narodni heroj Vlado 
Šegrt. 

Ker bo naša občina gostite
ljica, se bomo morali posebno 
potruditi za dobro počutje 
naših gostov. Zlasti bi kazalo že 
zdaj opraviti kar se da največ 
opravil za lepšo zunanjo po
dobo Logatca in njegove oko
lice. Prireditelji pričakujejo od 
delovnih kolektivov tudi pri
merno denarno in drugo 
pomoč, saj brez tega ne bi 
mogli uresničiti zastavljeni 
program teh velikih slovesnosti. 

Franc Jcrina 

V spomin Alojzu 
Šušteršiču 

Okolnosti so bile krive, da s 
precejšnjo zamudo zapišemo 
besedo, dve ob smrti priljublje
nega partizanskega borca, rezer
vnega oficirja in prizadevnega 
komunista Alojza Šušteršiča. 
Rodil se je v Velikem Dolu pri 
Sežani in komaj oscmnajstleten 
je /e moral okusiti življenje v 
fašistični ječi. Pozneje je bil v 
italijanski vojski, i iz katere je 
ušel in se zatekel v gozdove k 
partizanom. Udeležil se jc šte
vilnih bojev, ob osvoboditvi je 
prišel s - tankovsko enoto v 
Logatec, kjer si je našel tudi 
življenjsko družico. Naprej je 
kot oficir služboval v raznih 
krajih Jugoslavije do leta 1064, 
ko je bil upokojen. Zatem je bil 
zaposlen še devet let v KLI 
Logatec, hkrati pa je vse do 
svoje prezgodnje smrti zelo 
prizadevno sodeloval v množič
nih organizacijah krajevne 
skupnosti Dolenji Logatec. 

MAREC 1975 

V KLI so rekli: 
DIREKTOR NA SKUPNEM 
ZASEDANJU DELAVSKIH 
SVETOV: 

„Potrebna je združitev z 
gozdarji, sicer bodo hlodovi
no še naprej prevažali po 
državi in jo tako dražDi. 
Menim, da tudi gozdarji krši
jo zakone in škodujejo skup
nim interesom. Neogibno se 
moramo zavzeti za boljše 
izkoriščanje strojev in suro
vin in za pametno porabo 
slehernega koščka lesa." 

ŠEF KOMERCIALNEGA 
SEKTORJA: 

, ,V sedanjem položaju ne 
smemo izgubljati glave. 
Omejitev izvoza v ZDA so 
napovedali že v sredini leta 
1974, nastopila pa je v tret
jem četrtletju in je občutna 
še zdaj. Vendar pa gremo 
naprej in po malem le proda
jamo. Sem proti znižanju 
cen pod določeno mejo." 

ŠEF GOSPODARSKOFI 
NANĆNEGA SEKTORJA: 

„V letu 1974 smo plačali 
600 milijonov din obvezno
sti več kot v prejšnjem. 
Samo za nerazvite smo dali 
100 milijonov več; pogodbe
ne in zakonske obveznosti v 
letu 1973 so znašale 318, 
letos pa zc 752 milijonov 
din.4 • 

VODJA TOZD DP: 
.,Poudaril bi, da jc delov

na disciplina pomanjkljiva, 
kar bomo morali obravnava
ti na prvem zasedanju de
lavskega sveta TOZD. Na -
slednji problem so preveliki 
stroški. Naš obrat je imel 
več kot milijardo fiksnih 
stroškov. To je preveč." 

Albin Čuk 
V J 

POPRAVEK H „KONSTITUI
RANJU SKUPŠČIN SIS" 

K prispevku o konstituiranju 
skupščin SIS, objavljenem v 7. 
št. Logaških novic (KLI), smo 
dolžni posebnega pojasnila: 

,,Skupščina otroškega varstva 
je dvodomna, sestavljena iz 
dveh zborov. Vodilni funkcio
narji skupnosti otroškega 
varstva so: 

- predsednica skupščine 
Božena Pekarovič, 

predsednica izvršnega 
odbora Helena Brenčič, 

- predsednica zbora izvajal
cev Majda Pintarič, 

- predsednica zbora uporab
nikov Vika Mesec. 

Maš 

Kako ste 
praznovale 8. marec? 



Spoštovani bralec 
s preosnovanjem Logaških novic v občinsko glasilo za

polnjujemo občutno vrzel v našem medsebojnem obvešča
nju. Življenje nam namreč tako naglo beži, da komaj doha
jamo dogajanja; še zlasti je opazna ta naglica v našem ožjem 
življenjskem prostoru kot je, denimo, naša občina. Vsi smo 
si sicer zelo blizu, a pogosto rie vemo, kaj se poleg nas doga
ja, čeprav je za nas lahk^zelo pomembno.To velja še posebej 
poudariti spričo naglega razvoja številnih oblik 
samoupravnega dogovarjanja in sporazumevanja, ki nas bolj 
ali manj neposredno zadevata. Takšne in še druge podobne 
zadeve želimo v prihodnje prek Logaških novic posredovati 
na način, ki bo jedrnat, jasen in razumljiv za občana. To bo 
eno poglavitnih vodil pri našem urejanju lista. 

Kajpada, uredništvo ne bo moglo dobro opravljati svojih 
dolžnosti, če nam ne boste pomagali. Oblik pomoči, ki nam 
bo zelo dobrodošla, je kar mnogo. Z veseljem bomo sprejeli 
vsak vaš prispevek iz vašega delovnega ali domačega okolja, 
pa najsibo dopis, fotografija, kritični zapis, nasvet za ure
janje določenih rubrik ali kaj drugega. Uredništvo želi imeti 
sodelavce v vseh organizacijah združenega dela, ustanovah, 
družbenopolitičnih organizacijah, društvih, krajevnih skup
nostih. Le s skupnim prizadevanjem bomo ustvarili glasilo, ki 
bo resnično vsestranski obveščevalec in nam pomagal pri 
presoji določenih perečih vprašanj 

Zato: takoj se odločite in nam pomagajte na način, ki se 
vam zdi za vas najprimernejši. Z zadovoljstvom bomo sprejeli 
vsak vaš prispevek, brez ozira na to, kako ga boste napisali in 
oblikovali. Še enkrat bi poudarili neogibnost, da so prispevki 
jedrnati in ne predolgi, kajti na razmeroma majhnem pro
storu bi radi objavili čim več sporočil, obvestil in še drugega 
zanimivega branja. Prispevke pošljite na naslov: Logaške 
novice, Dolenji Logatec, Notranjska 14. Uredništvo 

Za marksistično vzgojo 
Občinski odbor združenja 

rezervnih vojaških starešin je 
doslej predvsem strokovno 
izobraževal svoje članstvo, 
mnogo premalo pa je bilo idej-
nopolitičnega izobraževanja. 

V letu 1975 pa bo več 
poudarka marksističnemu osve-
ščanju članov ter sprejemanju 
mladih v vrste komunistov. K 
obrambno vzgojnemu delu bo 
ZRVS še naprej pritegovalo čim 
več mladih, ki naj postanejo 
kader za šolanje aktivnih ali re
zervnih vojaških starešin. Ta 
akcija temelji na povezavi z 
ZSMS, z oddelkom za ljudsko 
obrambo, s koordinacijskim 
odborom za SLO, s poveljstvom 
partizanskih enot in enot JLA 
ter s krajevnimi skupnostmi. 
Strokovni tisk, zlasti „Našo 
obrambo", mora poznati sle
herni član ZRVS, pa tudi med 
ostale občane bo treba stro
kovnemu listu'Utreti primerno 
pot, saj koncept SLO in organi
zacija civilne zaščite to narav
nost terjata. 

Strokovno izobraževanje bo 
še naprej v okviru predavanj o 
vojaški teoriji in taktiki, o 

SPLOŠNE DELEGACIJE 
KRAJEVNIH SKUPNOSTI 

Dobro je vedeti, koga smo 
na volitvah v decembru 1974 
izbrali v splošno delegacijo kra
jevne skupnosti, ki se bo v dolo
čenem času sporazumevala z 
drugimi podobnimi skupnostmi 
v občini ob vprašanjih skupnih 
koristi. Po krajevnih skupnostih 
so člani delegacij naslednji: 
Dolenji Logatec: 

Helena Brenčič, Silvo Hod
nik, Božo Glavatovič, Nezika 
Cerne, Barbara Godina, Slavko 
Kavčič, Marjan Jerina, Drago 
Mihevc, Lea Jerman, Jože Mila-
vec, Fani Mihevc, Marija Pet-
kovšek, Zdenka Omerzu, Majda 
Osterc. Slavka Košir, Viktor 
Sen, Marjeta Puntar, Ivan Oštir, 
Vasja Truden in Božena Peka
rovič 

Gorenji Logatec: 
Rudi Cigale, Franc Gantar, 

Peter Antičevič, Zvonka 
Sovan, Janez Slabe, Franc Ma-
tičič, Sonja Istenič, Dore Mo-
dic, Francka Rupnik, Hedvika 
Vidmar, Vinko Petkovšek, 
Franc Nagode, Branko Peček, 

Julijana Para pot in Jože Urban-
čič. 

Rovte: 
Mirko Jurca, Anton Kogov-

šek, Anton Lazar, Boris Treven, 
Marjan Kune, Ivan Petrovčič, 
Jože Slabe, Pavla Likar, Jože 
Treven, Franc Kogovšek, Jože 
Tušar, Rezka Bizjak, Viki Šin
kovec, Zofija Pretnar in Stane 
Trček 

Hotedršica: 
Izidor Brus, Jože Nagode, 

Franc Rupnik, Pavel Nagode, 
Franc Albreht, Leopold Rup
nik, Janez Zelene, Metka Vav-
ken, Dragica Puc in Vlado Puc 

Trate: 
Stane Čuk, Ivan Mlinar, 

Jelka Nagode, Franc Gantar, 
Julka Osterman, Franc Sovran, 
Jože Logar, Janez Lukančič, 
Jože Molk in Slavka Lukan 

i 

Laze: 

Andrej Facja, Janez Kle
mene, Ivan Kolar, Slavko 

Krmavnar, Anka Jurca, Marija 
Primožič, Helena Matičič, Iva 
Nemgar, Milan Rezek in Vlado 
Urbas 

Vrh nad Rovtami: 
Bernard Alič, Jakob Jereb, 

Rafael Krvina, Kristina Mivšek, 
Ciril Kržič, Ivan Novak, Janko 
Otrin, Ivanka Jesenko, Jože 
Krvina in Urška Tratnik. 

- vr 

orientacijskih pohodih in strel
skih vajah. Novim osnovnim 
organizacijam in aktivom v kra
jevnih skupnostih in delovnih 
organizacijah bo potrebna ne
nehna pomoč občinskega od
bora ter aktiva komunistov 
razervnih starešin. 

Maš 

OHRANJAJMO GOZ
DOVE Z ZBIRANJEM 
PAPIRJA 

Po zboru 
gasilcev 

KLI 
V februarju so gasilci indu

strijske čete KLI Logatec nare
dili obračun dela za preteklo 
obdobje. Društvo šteje 50 čla
nov, v svojih vrstah pa ima tudi 
žene in dekleta, ki so lani zelo 
uspešno nastopile kot ženska 
tekmovalna ekipa na republi
škem prvenstvu gasilcev v Ve
lenju. 

Tudi njihovi letošnji načrti 
niso majhni: razen sodelovanja 
na občinskih prireditvah se 
bodo spet pomerili na republi
škem tekmovanju gasilcev; v 
delovni organizaciji bodo sode
lovali pri požarno varnostni 
vzgoji kolektiva, kar je tudi 
njihova poglavitna naloga za 
varovanje premoženja delovne 
organizacije. Ker se zavedajo, 
kako požarno nevarna je dejav
nost lesne industrije, si priza
devajo pridobiti še druge v svoje 

vrste. Albin Čuk 

Katera delovna doba? 
Zakonodajno pravna komisija 

Skupščine SRS je na pobudo sploš
nega gradbenega podjetja Gorica 
predlagala, da zbori delegatov na 
sejah zbora združenega dela in zbora 
občin sprejmejo obvezno razlago 3. 
odstavka 67. člena zakona o stano
vanjskih razmerjih (Ur. list SRS 
18/74), da se v 10-letno delovno 
dobo imetniku stanovanjske pravice 
•.te je delovna doba, ki je dosežena 
pri katerikoli organizaciji združene
ga dela. 

Po mnenju predlagatelja zakona 
namreč prihaja do sporne razlage 3. 
odstavka 67. člena zato, ker vpra
šanja pravic iz minulega dela še niso 
normativno urejena in je republiški 
zakon o stanovanjskih razmerjih na 

tem področju prvi reguliral družbe
no ekonomske odnose, čeprav si
stemsko spadajo v zakon o medse
bojnih razmerjih delavcev v združe
nem delu. Do sporne razlage često 
prihaja, ko nekatere organizacije 
združenega dela pa tudi sodišča ne 
upoštevajo, da zakon o stanovanj
skih razmerjih izhaja iz načela soli
darnosti in vzajemnosti kot bistve
nega elementa novih družbenoeko
nomskih odnosov delovnih ljudi na 
tem področju. Upoštevajoč takšna 
izhodišča morajo biti vsi delavci v 
združenem delu izenačeni v pogojih 
pridobivanja stanovanjske pravice, 
ki jo zagotavlja ustava. 

Albin Cuk 
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Veterina Z Banka, zakaj 
Vrhniko 

Skupščini občin Logatec in 
Vrhnika sta se sporazumeli za 
vzdrževanje skupne veterinarske 
službe. Tako bosta imeli poslej 
boljšo veterinarsko uslugo, saj 
sta se tudi sporazumeli o nabavi 
ustrezne sodobne veterinarske 
opreme. Sporazum o finan
ciranju veterinarske postaje na 
Vrhniki so podpisali predstav
niki obeh občinskih skupščin in 
kmetijskih zadrug Vrhnike in 
Logatca. — vr 

Tudi v KLI imamo izplačeva
nje osebnih dohodkov prek 
hranilnih knjižic Ljubljanske 
banke. Predno smo se odločili 
zanj, so rekli, da ne bo 
nevšečnosti. Toda, že v začetku 
ugotavljamo nekatere pomanj
kljivosti, ki bi jih z dobro voljo 
lahko odpravili. To velja po
sebno za težave z vpisovanjem 
naloga v hranilno knjižico. Ta 
nalog namreč zastara v 30 dneh 
od izstavitve, vpis pa je mogoč 
le pri poslovni enoti banke, ki 
vodi hranilno knjižico. In če 

Pomoč, vpisana 
na premoženje 

Medsebojno solidarnost 
izkazujemo tudi s skrbjo za 
tiste, ki so gmotno ogroženi 
zavoljo bolezni ali starostne 
onemoglosti. To še zlasti velja 
za določeno skupino ljudi iz 
kmečkih vrst, ki sicer imajo 
nekaj nepremičnega premo
ženja, a so za svoje preživljanje 
telesno ali drugače nesposobni. 

'Zato jim razne socialne službe 
nudijo pomoč, med katerimi je 
stalna denarna mesečna pomoč 
najboljša. 

Nedavno je bilo odgovorjeno 
na vprašanje delegata, kako 
občinska skupnost ravna Z 

njihovim imetjem, kadar jim 
zagotavlja stalno pomoč. 
Rečeno je bilo, da bodo skušali 
od njihovih svojcev izterjati 
dano pomoč, če pa tega le-ti ne 
bi bili pripravljeni vrniti, potlej 
bi predlagali vknjižbo zastavne 
pravice na imetje podpirancev. 
Takšni primeri so že bili, in 
sicer so že opravili vpis v 
zemljiško knjigo za podpiranko 
Frančiško Rupnik s Klanca št. 
6, nadalje iz«Pod Grintovcem št. 
14 in Marijo Božič, prav tako iz 
Pod Grintovcem št. 4. Za 
nekatere druge pa že priprav
ljajo ustrezne dokumente, vr 

delavec ta nalog izgubi, kar se 
lahko zgodi, nosi vse posledice 
sam. 

Zategadelj predlagamo po
slovni enoti Ljubljanske banke, 
naj pošlje v določenih dneh 
svojega uslužbenca v delovno 
organizacijo za vpisovanje iz 
izplačevanje hranilnih vlog 
oziroma osebnih dohodkov; 
tako je bilo tudi zagotovljeno 
pri tolmačenju prednosti tak
šnega načina izplačevanja 
osebnih dohodkov. 

A. Č. 

Dajem, daješ... 

. . . za osnovnošolsko izobra
ževanje 1090 otrok, ki jih na 
dveh osrednjih in treh podruž
ničnih šolah v 43 oddelkih 
poučuje 45 učiteljic in učite
ljev, a morali bi zaposliti še 
dvanajst; 

. . . v letu 1975 na podlagi 
0,36 % od bruto osebnega do
hodka v občini bomo zbrali 
633.000 din za telesnovzgojne 
namene; 

. . . za 120 občanov, ki so 
potrebni redne družbene denar
ne pomoči; med njimi je 58 
takšnih, ki jim ta pomoč 
pomeni edini vir dohodka za 
preživljanje. Namera je zagoto
viti v letu 1975 te pomoči v 
višini 70 % varstvene pokojnine. 

NOVI SODNIKI 
Po ustanovitvi novega so

dišča združenega dela v Ljub
ljani, ki bo delovalo za vse obči
ne širšega ljubljanskega območ
ja, sta bila iz naše občine iz
voljena Rcmigij Jerman, pred
sednik občinskega sveta zveze 
sindikatov, in Mihael Kleč, 
tajnik izvršnega sveta občinske 
skupščine. 

Tudi za okrožno gospodar
sko sodišče so izvolili tri sod
nike porotnike iz logaške 
občine, in sicer: Slobodana 
Pekaroviča, iz KLI Logatec, 
Marjana Skubica iz Valkartona 
in inženirja Rafaela Usenika iz 
KSP Logatec. 

NACRT SINDIKATOV 

Na svoji peti seji je Občinski 
sindikalni svet med drugim 
obravnaval dve osrednji vpra
šanji v tem letu: sodelovanje 
članstva v celokupnem prizade
vanju pri razvijanju novih 
družbenoekonomskih odnosov, 
to je, pri socialističnem samo
upravljanju v združenem delu, 
in sodelovanje v prizadevanjih 
za večjo produktivnost; nadalje 
se bodo organizacije zaposlile 
pri vodenju stanovanjske po
litike, osnovnega in splošnega 
i zobraževan ja , utrjevanju 
družbene samozaščite, razvi
janju vseh oblik rekreacije in 
podobno. Na seji so po razpravi 
o teh vprašanjih sprejeli ustre
zen letni program dejavnosti, v 
katerega so zajeli vse omenjene 
naloge. 

RAZVOJ ZASEBNEGA KMETIJSTVA V OBČINI V LETIH 1973 - 1975 

Letno komaj 200 ton gnojil 
V nadaljevanjih bomo objavljali zanimiv opis razvoja za

sebnega kmetijstva v logaški občini, kakor ga je ugotovil 
inž. Anton Robič, strokovni sodelavec kmetijske zadruge 
Logatec. 

V začetku leta 1972 je ob
činska skupščina sprejela raz
vojni program zasebnega kme
tijstva do leta 1975. V tem 
obdobju je bilo prizadevanje 
logaške zadruge usmerjeno v 
razvoj živinoreje. Osnovno 
težišče programa je namreč bilo 
na uvajanju ukrepov za pospe
ševanje govedoreje, saj je zaradi 
naravnih pogojev pod travno 
rušo 93 "/< vseh kmetijskih povr
šin in še na preostalih ornih 
površinah se zadnja leta pride
luje vedno več krmskih rastlin. 

Pa si oglejmo nekaj podat
kov, ki nam bodo prikazali, kaj 
je bilo v tem obdobju preteče-
nih treh do štirih let doseženega 
na območju kmetijske zadruge 
Logatec. 

Osnovni pogoj za pospešitev 
govedoreje in večji dohodek je 

pridelovanje cenene in kvalite
tne lastne krme, sena in njivske 
krme. Za ta cilj smo si prizade
vali z uvajanjem strokovnih 
ukrepov, med katere sodijo 
gnojenje z mineralnimi gnojili, 
pravočasna košnja, mehanizaci
ja spravila in konzerviranje 
mrve. 

S poskusi smo dokazali, da 
je s 600 do 800 kg mešanih 
mineralnih gnojil moč povečati 
pridelek sena za 60 %, njegovo 
kvaliteto, izraženo v krmskih 
vrednostih, pa do 150 %. Upo
raba gnojil je bila do nedavnega 
tudi gospodarna, torej se je 
splačala. 

V slovenskem merilu smo 
porabo gnojil večali letno za 
okoli 10 %, medtem ko v lo
gaški zadrugi takega porasta 

nismo dosegli. Ćuti se namreč 
že nekaj let pomanjkanje fos
fornih gnojil, tomaževc žlindre 
in superfosfora, ki jih v travniš-
tvu najbolj rabimo. Letna 
poraba gnojil se suče od 150 do 
200 ton, odvisno kot že rečeno, 
od izbora gnojil in seveda, od 
denarja, s katerim kmetje raz,-
polagajo. Boljše cene živine in 
mleka so doslej spodbujale 
večjo porabo gnojil in s tem 
proizvodnjo. 

Toda zdaj pa kaže, da je 
čedalje manj kmetij, ki uporab
ljajo umetna gnojila, povečuje 
pa se raba na večjih gospodarst
vih, ki so se usmerila v t ržno ' 
proizvodnjo. 

Letos zaradi visokih cen 
potrošnja gnojil ne bo dosegla 
lanske; gnojila so se namreč 
podražila za 60-80%, medtem 
ko so odkupne cene živine osta
le nespremenjene. Problem 
vsklajevanja cen je šele v teku, 

(INŽ. ANTON ROBIC) 

(L nadaljevanje) 

vendar zamujenega ne bomo 
nadoknadili tudi, če se bodo 
cene živalskim proizvodom, 
mleku in klavni živini uskladile 
7- naraščajočimi cenami re

produkcijskega materiala, ki ga 
mora kmet vlagati v proizvod
njo. Da bi zadržali intenzivnost 
proizvodnje vsaj na tržno 
usmerjenih kmetijah, je zadruga 
namenila celoten čisti dohodek, 
ki ga je lani ustvarila pri od
kupu živine, za regresiranje 
gnojil (ena od redkih v Slove
niji). Ta zadružni regres v 
skupni višini 2,5 starih milijo
nov din so lahko dobili koope
ranti - živinorejci, ki so 
oddajali mleko ali živino preko 
zadruge. Bati pa seje, da tudi ta 
hvalevredni ukrep ne bo norma
liziral porabe gnojil. 

(Nadaljevanje prihodnjič) 

BOGASTVO V SME
TEH - JE TUDI NASE 
BOGASTVO 



Uskladitev 
štipendij 
Komisija za štipendiranje v 

občini Logatec je na zadnji seji 
Potrdila sklepe skupne komisije 
Podpisnic samoupravnega 
sporazuma o štipendiranju 
učencev hi študentov v SRS. 
Kjakom in študentom, ki do
bivajo kadrovske štipendije, se 
Poveča vrednost točke od 1,00 
na 1,25 din, povečanje se uve
ljavlja od 1.1. 1975. 

Dijaki in študentje, ki dobi
vajo štipendije iz združenih 
sredstev, pa bodo dobili štipen
dije obračunane glede na novo 
določene življenjske stroške. 
Življenjski stroški študenta, ki 
* vozi dlje kot 20 km do mesta 
Studija, se povečajo od 1200 
°Jn na 1650 din. Povprečni 
življenjski stroški dijakov, ki se 
tavno tako vozijo v šolo, so se 
Povečali od 900 na 1550 din 
mesečno. 

Komisija je tudi podelila 
štipendije študentom in dija
kom, ki so vložili prošnje po 
zadnji seji komisije ter izpolnju
jejo pogoje, ki jih določa druž
beni dogovor o štipendiranju. 

Kegljaški 
klub vabi 

k sodelovanju občane, 
ki imajo veselje do kegljanja. 

Prijave sprejema: Slavka 
PETR1C, DPO Logatec; te 
lefon 74281, ali Majda 
DRAŠLER, SO Logatec, 
telefon 74229 

V POČASTITEV PREŠERNOVEGA DNE SE JE PREDSTAVIL LOGA$KI O K T E T NA SVOJEM 5. KONCERTU 
POD VODSTVOM TOMAŽA TOZONA IN M A R C E L A STEFANClČA 

Več 9 a manj hudo 
V lesnoindustrijskem kombi

natu statistično preučujejo 
varstvo pri delu. Sedaj ugotav
ljajo naraščanje števila nesreč 
pri delu v zadnjih dveh letih, a 
razveseljiva pri tem je ugoto
vitev o zmanjšanju števila izgub
ljenih dni zaradi njih. To 
pomeni, da so nesreče lažje. 

Vse to opozarja na nujo po 
boljši urejenosti delovnih mest, 
nadalje po temeljitejšem stro
kovnem usposabljanju, utrditvi 
delovne discipline, in ne na
zadnje, občutno je treba 
omejiti menjavo delavcev na 
delovnih mestih. Iz tega je torej 
treba izluščiti sklep o neogib-
nosti izobraževanja o varstvu 
pri delu za določena delovna 
mesta. To nalogo pa bo moč 
dqbro opraviti v primeru, da> 
sodelujejo vsi vodstveni delavci 

pri izdelavi navodil za varno Primerjava števila nesreč po 
delo. TOZD: 

TOZD 

drobno pohištvo 
stavbno pohištvo 
žaga 
DSSS 

Število nesreč izgubljenih delovnih dni 
1973 1974 indeks 1973 1974 indeks 

1,48 
0,58 
0,28 
1,04 

skupaj 

55 72 1,30 672 988 
57 40 0,70 735 422 
24 21 0,88 508 142 
23 29 1,26 382 396 

[59 162 1,02 2.297 1.948 0.85 
Albin Čuk 

Dovolj 
vode 

Zbira starega papirja 
Star, zavržen papirje dobra, zares koristna surovina: za 

našo industrijo, za nas vse. Kar zapomnimo si nekaj o tem: 
tona starega papirja nadomesti v papirni industriji tri in pol 
kubikov lesa; doslej smo z zbranimi količinami papirja letno 
prihranili okoli 665 tisoč kubikov lesa, kar pomeni več tisoč 
hektarov manj posekanih gozdov, ki pa so, kakor vemo, 
pljuča našega bivanja. Žal, kljub številnim prizadevanjem, 
bomo letos vseeno morali uvoziti več kot sto tisoč ton 
starega papirja v vrednosti 75 milijonov deviznih dinarjev. 

Torej, omenjene številke povedo, kako koristna je akcija 
zbiranja starega papirja. Pomembna pa je tudi zato, ker jo 
vodi Rdeči križ Slovenije, ki iztržek od zbranega papirja 
namenja izključno le za človekoljubne namene. Občinski 
odbor Rdečega križa pripravlja zbiro starega papirja v 
Logatcu 11. aprila in prosi vse, da pripravijo star papir, 
povezan v svežnje ali v kartonskih škatlah, in ga še dopoldne 
postavijo pred vhodna hišna vrata. Odbor 

Rdečega križa Logatec 

Komunalno stanovanjsko 
podjetje Logatec gradi zadnji 
del novega vodovoda iz Gore-
njega v Dolenji Logatec. Gre za 
končna dela večletne investi
cije. Novi vodovod bo zajemal 
vodo ob izvirih Črnega potoka 
v Cuntovi grapi, kjer so bogata 
zajetja odlične pitne vode. Stari 
logaški vodovod je namreč osta
jal v sušnih dneh brez zadostnih 
količin vode; dobre vode pa 
Logatčani sploh pogrešamo. 
Celotna vodovodna novograd
nja bo veljala cca 300 starih 
milijonov. Podjetje bo investi
cijo poravnalo s krediti Ljub
ljanske banke ter z lastnim 
denarjem od vodarine. 

Z izgradnjo novega vodovo
da bo Logatec zanesljivo oskr
bljen z dovoljšnjo količino 
dobre pitne vode. 

Maš 

Pouk o 
sindikatih 
V aprilu bo občinski sin

dikalni svet pripravil dvodnevni 
seminar za vse voditelje osnov
nih sindikalnih organizacij v 
občini. Namen seminarja bo: 
poučiti udeležence o značaju 
organizacije delavskega razreda, 
•o oblikovni organiziranosti 
sindikatov glede na sedanjo 
samoupravno socialistično 
ureditev, o nalogah poverjeni
kov in članov izvršnih odborov 
v osnovnih organizacijah, o 
poglavitnih oblikah sindikalne 
dejavnosti kot so občni zbor, 
letna skupščina, članski sesta
nek, dejavnost v manjših 
skupinah in podobno. 

Organizator pričakuje redno 
udeležbo na seminarju, ki bo 
trajal dva dni, najverjetneje v 
petek in soboto. O omenjenih 
temah bodo govorili predava
telji delavske univerze Boris 
Kidrič iz Ljubljane. T. Stirn 
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Novost na šoli v Gorenjem Logatcu 
Na naši šoli smo v drugem 

polletju uvedli novost, za kate
ro mislimo, da bo uspešno 
reševala nekatere probleme, ki 
tarejo tako učitelje kot učence. 
Ta novost so oddelčne konfe
rence. Pedagoški zbor je na 
pobudo gornje- in dolnje logaške 
pedagoginje tovarišice Majde 
Osterc sklenil uvesti to samo
upravno novost. V čem je 
smisel oddelčnih konferenc? 

Na dosedanjih redovalnih 
konferencah je pedagoški zbor 
ugotavljal, da uspešnosti vzgoj-
no-i/obraževalnega dela ne 
more biti brez neposrednega 
sodelovanje učencev. PorodOa 
se je misel, da bi učenci sami, 
na samoupravnih temeljih naše 
družbe, skušali ugotavljati in 
odstranjevati vzroke za neuspe
he pri nekaterih predmetih. 
Nekaj izkušenj nam je posredo
vala osnovna šola iz Polja pri 
Ljubljani in tako smo z velmo 
radovednosti začeli z novo 
obliko dela. Učenci so z vese
ljem sami organizirali potek 
konferenc. 

Oddelčne konference so 
torej razširjeni sestanki razred
nih skupnosti, na katerih učen
ci sami skušajo ugotavljati 
uspehe in neuspehe v obdobju 
pred konferenco na vseh pod
ročjih. Vabljeni so vedno tudi 
učitelji, ravnatelj in šolska 
pedagoginja. Učenci obravnava
jo probleme, pri tem pa jim 
pomaga pedagoški zbor. Dele
gati iz razreda poročajo o 
posameznih področjih vzgojno-
izobraževalnega procesa: o 
odnosih učencev do šolskega in 
domačega dela. o odnosih 
učencev do učiteljev in 

Učenci osnovnih šol naše 
občine so dovoli uspešno kon
čali I. polletje. Šolo je obisko
valo vsega 1090 učencev, od 
katerih je bilo uspešnih 1024 ali 
93,94 % i neuspešnih pa 66 ali 
6.06 '7,. 

Učenci obeh osrednjih šol so 
se pridno vključevali v različne 
izvenrazredne dejavnosti pod 
mentorstvom svojih učiteljev: 
pionirska organizacija, aktiv 
ZSMS, mladi člani RK, šolsko 
športno društvo, mladi bralci, 
vesela šola. pevski zbor, literar
ni, dramski in drugi krožki. 

Samoupravna vzgoja povezu
je učenec v odbor šolske skup
nosti, ki izhaja iz razrednih 
skupnosti. Skupnost uveljavlja 

obratno, o odnosih učencev v 
razredu in o učnih uspehih 
posameznikov. Konferenco 
vodi predsednik, imajo zapisni
karja, pri tehnični izvedbi pa 
pomaga razrednik. Učenci ugo
tavljajo napake in jih z lastnimi 
predlogi in s predlogi pedagoš
kega kolektiva skušajo odstra
niti. Na koncu konference 
vedno zapišejo sklepe in se 
dogovorijo za naslednjo konfe
renco, na kateri bodo ugotovili, 
ali so sklepe zadnje konference 
izpolnili. Te konference poma
gajo predvsem slabšim učencem 

Ni nam potrebno posebej 
predstavljati Logaškega okteta. 
Pel nam je doma, nastopal kot 
oktet KLI-ja v različnih krajih 
od Prevalj do Pivke. Manj pa 
poznamo njihovo požrtvoval
nost. Le malokdo ve, koliko ur 
je potrebno, da se lahko pri
pravi na samostojen nastop. 

Šolanje odraslih 
Zanimanje, da bi končali 

osnovno šolo tisti, ki za časa 
rednega šolanja tega niso zmog
li, je vsako leto očitnejše. Zato 
je osnovna šola „Osem talcev" 
iz Logatca organizirala pouk za 
odrasle že lanske pomladi. 

Od 25 vpisanih je v januarju 
letos uspešno končalo osnovno 
šolo 19 učencev (3 učenci sc 
samovoljno prenehali obiskova-
ti šolo). M a š 

svoj vpliv zlasti v prizadevanjih 
za boljši uspeh. 

Šol v Gorenjem Logatcu in 
Rovtah sicer ne tare vprašanje 
neustreznih prostorov spričo 
novih šolskih zgradb. Nadvse pa 
je pereča zadeva v Dolenjem 
Logatcu, kjer se mora 629 
učencev dnevno razporejati v 
desetih učilnicah, kar sili orga
nizacijo šolskega dela v tri iz
mene. Novozgrajena šola v 
Dolenjem Logatcu bo v novem 
šolskem letu prava odrešitev iz 
prostorske zagate. Če bo še 
kadrovska zasedba dovolj us
trezna, potem si lahko obetamo 
v prihodnje, ob boljših delovnih 
pogojih, še večjo uspešnost. 
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in vozačem, ki opisujejo svoje 
težave, zaradi katerih so bili v 
preteklem obdobju neuspešni. 
Obljubijo, da bodo drug dru
gemu pomagali in skušali po
stopoma odpraviti težave, kij ih 
tarejo. Pri tem jim ves peda
goški zbor pomaga s predlogi in 
dejanji. 

Prve uspehe že imamo. V 
splošnem se je disciplina na šoli 
in izven nje izboljšala. Tudi 
odnos do dela so marsikateri 
učenci že močno spremenili. 

Primož Sark 

Kljub temu je Logaški oktet 
med prvimi amaterskimi društvi 
pripravil samostojen nastop v 
počastitev Prešernovega dne. V 
koncertnem programu je sode
loval tudi recitator Janez 
Podjed z izborom Prešernove 
poezije. 

Oktet je v času odsotnosti 
vodje Janeza Gostiša, ki je bil 
na odsluženju vojaškega roka, 
vodil Marcel Štefančič. Od 
prvih nastopov pa do danes se 
je oktet programsko tudi 
drugače vsestransko izpopolnil. 

K izpopolnjevanju je pripo
mogel tudi Tomaž Tozon -
glasbeni urednik pri RTV Ljub
ljana, kije s svojimi nasveti prav 
gotovo pripomogel h kvalitet
nemu podajanju izbranih pesmi. 

Oktet je sedaj pred novimi 
nalogami. V kratkem bo posnel 
skupno z okteti lesne industrije 
ploščo, kjer bomo lahko 
primerjali njihovo pesem in 
k v ,i 1 i t c to z ostalimi okteti lesne 
industrije. p^e čuk 

STAR PAPIR JE 

KORISTNA SUROVINA 

V Hotedršici je kulturna 
dejavnost v zadnjih letih neko
liko ohromela. Cela vas se je 
sicer z vsemi silami lotila 
popravila dvorane, a zaradi 
pomanjkanja denarja sc jc delo 
vleklo več let. Zagnana mladi
na, organizirana v dramski 
skupini NOVI V A L , pa je sredi 
februarja presenetila z uspešno 
uprizoritvijo Petrovičevega 

MAREC*19 

Logaški slikar 
v BRESTU 

V januarju je v salonu pohii 
tva „Brest" Cerknica razstavlja 
slikar Tone Rupnik-Storžei 
Pred tem je imel že dv 
samostojni in dve skupni razst: 
vi. Je slikar sončnih pokrajin i 
žitnih polj. 

Izhaja iz logaške družine in je 
bil že v osnovni šoli risarski 
talent. Med drugo svetovno 
vojno jc bil v internaciji v Italiji, 
kjer so v taborišču naključno 
opazili njegovo risarsko vešči
no. Pred upokojitvijo jc službo
val v KLI Logatec. Se vedno 
slika in še vedno je rad v naravi, 
saj pravi, da je narava njegova 
učiteljica. Slikanje mu je konji*' 
ček. ki pa ga vse težje obvlada z 
nekdanjo natančnostjo, saj kot 
sam pravi, mu pešajo oči in 
zato le težko izbere barve tako, 
kot jih je izbiral nekdaj. 

Z razstavo v salonu pohištvi 
Brest Cerknica so dane mož
nosti različnim amaterjem, ki 
razstavljajo tudi v reklamne 
namene. Mogoče bo tudi v 
logaških delovnih organizacijah 
vznikla ideja, da podprejo tudi 
ostalo amatersko dejavnost. 

Albin Čuk 

Vozla v režiji Janeza Zelenca. 
Premiero si je ogledalo izredno 
veliko gledalcev (kakih 300!), 
pa tudi na gostovanjih na 
Medvedjem Brdu, v Rovtah in 
Gorenjem Logatcu je bil obisk 
dober. Mladi hotenski gledališč-
niki nameravajo obiskati l 
Vozlom še Laze, Studeno in 
Verd. 
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Juhe! spet so nam peli 

94 % učencev uspešnih 

Kulturna pomlad v Hotedršici 



JA VESKLI DAN ALI MATlCF.K SF. 2ENI. UPRIZORITEV „MLADOST" LOGATEC V REZIJI DR. MIRKA 
ZUPANČIČA 

»Matiček« je navdušil 

Filmski 
program 

26.111. špansko-italijanska barv
na vohunka Sedem minut za 
smrt 

30.111. ameriški barvni 
Človek, imenovan 

Linhartova komedija Ta 
veseli dan ali Matiček se ženi je 
bila že od svojega nastanka 
(1795. leta) pa vse doslej vablji
vo odrsko delo za profesionalna 
ali amaterska gledališča. 

V Logatcu jc bil Matiček 
(verjetno prvič) uprizorjen p'red 
kakimi 25 leti. V petek. 7. 
marca letos, pa smo ..veselega 
Matička" zopet videli na lo
gaškem odru. 

Vabljivi lepaki so bili skoraj 
odveč. Prepolna dvorana občin-

Uspešna 
glasbena šola 

Glasbena Šola v Logatcu jc prav
zaprav organizacijska enota osnovne 
M> „Osem talcev" in vključuje 80 
Učencev v oddelke za klavir, pihala, 
dobila, kitaro, harmoniko, tolkala 
•n nauk o glasbi. Za jesen je v pri
pravi tudi oddelek godal, za kar sc 
katc vse več zanimanja in s čimer bi 
8-**bena Sola Se nadalje dopolnjevala 
•"oj učno-vzgojni program. 

Poprečna ocena ob koncu I. 
Polletja je bila prav dobro. Učenci 
glasbene šole uspešno sodelujejo 
tudi v šolskih- instrumentalnih sku-
Puiah, kot Jb: pihalni in harmoni
j s k i orkester, skupina blok-
••avtistov; z delom jc začel tudi na 
"ovo ustanovljeni „salonski orke
ster". Učenci v glasbeni šoli so
delujejo skoro pri sleherni kulturni 
"Jtonifestaciji v Logatcu, pa tudi 
drugod. 
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stva, med katerim so bili tudi 
vsi najvidnejši predstavniki lo
gaških družbenopolitičnih orga
nizacij, je bila dovolj jasno po
trdilo, da Logačani cenimo 
domače ustvarjalce. 

Igralci so pokazali skrbno in 
dobro naštudirano predstavo. 
Zahtevne like od vedrih in prist
nih do sprenevedavih in nadutih 
so odigrali tako. kot le moremo 
pričakovati od dobro uigrane 
gledališke skupine. 

Vsem, prav vsem so vloge 
„ležale", tako da nastopajoče 
lahko ocenimo z najvišjim pri
znanjem. 

Režiser dr. Mirko Zupančič 
(naš rojak, sicer redni profesor 
na Akademiji za gledališče, film 
in televizijo v Ljubljani) ni imel 
lahkega dela. Kot gledališki 
strokovnjak in kritik je s svojim 
konceptom dokazal, kaj se da 
doseči na področju skoraj 
omalovaževanega amaterskega 
odra, zlasti še v času takoime-
novanih „kriz slovenskega gle
dališča". Zares, videli smo lepo 
predstavo. Zgledna pa je tudi 
pobuda režiserja: ustvarjalno 
sodelovanje poklicnih in ljubi
teljskih kulturnih delavcev. 
Sceno je zasnoval Janez Jemec 
domiselno in praktično. Na 
odru je delovala učinkovito, saj 
ni povzročila skoraj nikakršnih 
intervalov med dejanji. 

..Matiček" bo obiskal kajpak 
tudi še druge odre v naši občini, 
pa tudi izven nje. In zakaj tudi 
ne? To predstavo je treba 
čimveč prikazovati. In če bo 
takih predstav še, pomeni lahko 
to resničen prerod gledališke 
dejavnosti na Logaškem. 

Pavle Smrtnik 

28. -
vestern 
Poldne 

29. - 30.111. ameriški barvni 
akcijski film Veliki dvoboj 

2.IV. ameriSka barvna Jrama 
Mesto izobilja 

4. - 6.IV. hongkongški barvni 
akcijski film Karate-jekleni mla
denič 

5. - 6. IV. ruski barvni vestern 
Jezdec brez glave 

9.1V. španska barvna drama Ana 
med volkovi 

11. - 13.IV. ameriika barvna 
vohunka SalzburSka zveza 

12. - 13.IV. francoska barvna 
drama Maščevanje Hanne Coul-
der 

16.IV. španski barvni akcijski 
film El santo (Svetnik) 

18. - 20.1 V. ameriSka barvna 
pustolovka Dvoboj 

19. - 20. IV. ameriSka barvna 
drama Leto 42 

23. IV. ameriški barvni vestem 
Divja dežela 

25. - 27.IV. ameriški barvni vo
jaški film Napad na Romela 

26. - 27.IV. ameriSka barvna 
kriminalka Škorpijon ubija 

30.IV. slovenski barvni vojaški 
film Begunec 
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Odkritje spretnih rok 
Turistično društvo Logatec 

je priredilo svojevrstno razstavo 
slikovitih vezenin, ki se jim si
cer pravi gobelini. Kar enajst 
razstavljalcev, med njimi en 
moški, je s 54 izdelki ustvarilo 
prijetno doživetje za 3340 obi
skovalcev v šestih dneh, ko je 
razstava v svoji raznovrstnosti 
motivov izkazovala dosežke 
spretnih rok. Se več, občudo
vali smo celo dvoje gobelinov, 
ki jih je oblikoval invalid - brez 
rok. 

Razstava je zbudila izredno 
zanimanje med obiskovalci, 
zlasti med tistimi, ki jih prire
ditelj razstave še ni odkril, teh 
pa ni malo. Izkazalo seje, da so 
sicer anonimni oblikovalci na 
Logaškem in v bližnji okolici 
izdelali kakih 700 gobelinov. 
Vse kaže, da gobelinstvo ni tako 
redko med našimi ljudmi. Pri

reditelj nadaljnjih razstav bo 
moral računati na večji izbor, 
kjer bo tudi možnost ustrezne 
selekcije, da bodo postale raz
stave ne le dokazilo množič
nosti, temveč in predvsem 
spričevalo umetelnih spretnih 
rok. 

In ker je razstava zbujala 
občutek prijetnega, še posebej 
pri otrocih in ženskah, se lahko 
nadejamo še večjega razmaha 
gobelinarstva. Ob vsem tem ne 
bi bilo prav, da bi ustvarjalci 
gobelinov hlastali le za sliko
vitostjo mimo sicer primerne 
estetske izraznosti. 

In še nekaj: morda bi bilo 
zelo prav, če bi turistično 
društvo s kulturno skupnostjo 
dalo pobudo za letno srečanje 
najboljših gobelinarjev prav pri 
nas v Logatcu. 
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Neumorni smučar j i 
Kljub pomladni zimi priza

devni člani smučarskega kluba 
niso ostali križem rok. Že lani 
so si uredili smučišče na Širo
kih njivah, kjer se sneg zadržuje 
zelo dolgo. Preko leta so pose
kah drevje za zgornji del proge 
in v rekordnem času zgradili 
zidano kočo ob vznožju tega 
smučišča. Teren je tako širok, 
da bodo na njem lahko tekmo
vanja za kategorizacijo, kar je 
potrdil tudi referent za smu
čarske proge pri SZS Peter La
kota. Od logaškega turističnega 
društva so odkupili vlečnico in 
jo prestavili s Sekirice na svoj 
teren. 

. Navkljub veliki zaposlenosti 
z gradnjo pa člani niso zanema
rili osnovne dejavnosti; kondi-
cijski treningi so bili že v za
četku jeseni dvakrat tedensko, 
ki sta jih vodila Drago Arhar in 
Tomaž Smrtnik. V okviru teh 

LETNO LAHKO PRI
HRANIMO OKROG 
3.000 HEKTARJEV 
GOZDOV 

priprav je bil tudi izlet na Na
nos, za najbolj prizadevne 
smučarje pa je bilo 29. no
vembra smučanje na Kaninu. 

Zaradi pomanjkanja snega je 
bilo 19. januarja na pobočju 
Širokih njiv tekmovanje v su
hem slalomu; udeležilo se ga je 

okoli 50 tekmovalcev vseh ka
tegorij. Najboljši so dobili di
plome. Zavoljo velike udeležbe 
si organizatorji želijo, da bi v 
prihodnje prirejali stalna tek
movanja v suhem slalomu v 
času, ko ni snega. Smučarski 
klub si bo prizadeval vzgojiti 
čimveč mladih smučarjev ' in 
tekmovalcev, ne bo pa pozabil 
tudi na želje starejših občanov 
za ustrezne oblike zimske rekre
acije. SK Logatec 

Nogomet 
Nogometno društvo Logatec 

se intenzivno pripravlja na 
pomladni del tekmovanja. Član
ska ekipa bo morala storiti vse, 
da bo izboljšala svoj nezavidljivi 
položaj na dnu lestvice ljubljan
ske nogometne podzveze. 

Daleč uspešnejša je pionirska 
ekipa, ki s pridnim delom in 
odličnimi rezultati obeta 
solidno okrepitev mladinskega 
in nato članskega nogometa, ki 
je v Logatcu imel že uspešno 
tradicijo. 
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POKLICIMO NA OD
GOVORNOST VSE TI
STE, KI NE VARČUJE
JO 

JAMAR NAM PIŠE 
Lani je bilo klubsko delo 

zelo pestro; razen jam, ki smo 
jih zvesto obiskovali, smo pri
rejali tudi pohode, „družabna 
srečanja" in seminarje. Naj 
omenim le nekaj podatkov: lani 
smo izvedli 62 akcij, v jamah pa 
smo prebili 233 dni, pri čemer 
jc treba vedeti, da gre tretjina 
časa za priprave. Kot zanimi
vost navajam nekatere večje 
akcije, v Kačno jamo smo se 
3-krat spustili, raziskovali rove 
v skupni dolžini 8,5 km v glo
bini do 357 m; za vajo smo 
prehodili Trnovski gozd počez 
in podolž ter prešli 150 km; 
spust v Gradišnico je bil bolj 
propagandnega pomena za naš 
šport, saj smo v enem dnevu 
spustili vanjo z vitlom 35 sta
rejših in mlajših prvopristop-
hikov, okoli 150 ljudi pa sije to 
spuščanje ogledalo; v čudovito 
Logaško jamo smo spustili 71 
ljubiteljev podzemeljskega sveta 
in pomagali pri snemanju filma 
o pomenu jam v SLO, v Meja-
mah smo v globini 204 m merili 
in raziskovali svet podzemne 

reke Reke, in spust v Bratinovo 
brezno na robu Predjamske 
planote, v katerem smo v blo-
gimi 224 m tudi raziskovali 
prelepi podzemski svet. 

Svojo organizacijsko in 
vzgojno dejavnost pa z veseljem 
opravljamo z našimi najmlajšimi 
člani, starimi med 10 in 16 let. 
Fantje pridno hodijo v jame, 
merijo in fotografirajo. Letos so 
kar tri dni taborili pred Loga
ško jamo, jo temeljito preiskali 
pod vodstvom prizadevnega 
člana Vikija Verbiča. 

Zelo marljiva je postala naša 
sekcija v Rovtah, ki raziskuje 
podzemeljski svet na območju 
Rovt, Zaplane, Ložanske doline 
in Pikeljcev. Izvedli so osem 
akcij in raziskali deset novih 
jam. Med najbolj prizadevnimi 
je njihov vodja Kristan Corn. 

Jamarsko opremo, ki je ni 
mogoče kupiti, si izdelamo 
sami. Zdaj imamo že 380 m 
aluminijastih lestvic in obnovili 
smo tudi vitel. 

Janez Cimerman 

TABORNIKI NA MITINGU L E T A 1974 V PODPESKU 

TABORNIKI LETOS 
Na februarskem občnem 

zboru so se logaški taborniki 
pogovorili o svojih letošnjih 
načrtih, ki bodo, kot kaže, zelo 
zanimivi za vse mlade ljudi. Naj 
jih kar takoj opišemo: že v 
začetku maja bodo odšli na 
tridnevni pohod pionirjev po 
poteh partizanskih brigad po 
Primorski in Notranjski; spo
toma bodo obiskali spomenike 
padlim borcem, v vaseh pa pri
redili mitinge s kulturnim pro
gramom, zadnjega dne pa se 
bodo zbrali na zaključni slo
vesnosti v Ajdovščini. Nadalje 
bo tudi letos pohod v 
Podpesek, sodelovali pa bodo še 
na velikem slavju v Logatcu, ki 
bo ob tridesetletnici osvobo
ditve; v čast obletnice osvobo
ditve bodo izvedli tudi akcijo 
Ilegalec. 

Kajpak, najzahtevnejše delo 
jih čaka pri urejanju lastnega 
tabora; zanj so se odločili, če
tudi je TTKS odklonila tak 
načrt. Ker letos ne bo dovolj 
denarja za to njihovo namero, 
bodo ustrezno zemljišče vzeli 
samo v zakup in ga uredili, 
pozneje pa ga bodo odkupili. 

NAMESTO SEKANJA 
GOZDOV - ZBIRAJ-
MO STAR PAPIR 

Logaške novice glasilo 
SZDL občine Logatec, Ureja 
uredniški odbor: Albin Čuk, de
legat KLI, Franc Jerina, delegat 
OK ZKS, Marcel Štefančič, dele-

f t KSP, Tatjana Stirn, delegat 
LI, in Rudi Vogrič, odgovorni 

urednik. Družbeni organ je izda
jateljski svet, ki ga tvorita 
20-članska delegacija družbenih 
organizacij in organizacij zdru
ženega dela ter delegacija ured
niškega odbora. Tisk tiskarne 
Ljudska pravica v Ljubljani. Po 
mnenju sekretariata za informa
cije SR Slovenije št. 421 1 /72 
je glasilo oproščeno plačila te
meljnega davka od prometa pro
izvodov. 

Ne smemo pozabiti na njiho
ve organizacijske naloge, ki so 
jih na tem zboru obravnavali. 
Razen odreda v Dolenjem Lo
gatcu zdaj deluje tudi vod ta
bornikov v Lazah, pripravljajo 
pa še organizacijo takšnih 
vodov v Gorenjem Logatcu, 
Rovtah in Hotedršici. Tako se 
širi naša taborniška organiza
cija, ki je z vzgojnega in ob
rambnega vidika izredno po
membna in je ne ne bi smeli 
zanemariti. Na zboru so izvolili 
nov odbor odreda, ki ga tvorijo 
Slavka Petrič, Marija Kavčič, 
Nada Trajkovski, Čedomir 
Vučič, Slavko Trajkovski, Boris 
1'ivk, Majda Osterc, Branko 
Krunič in Rudi Ciglarič. 
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Atletika 
Na notranjskem šolskem 

prvenstvu v atletiki na Vrhniki 
je v začetku marca sodelovalo 
150 tekmovalcev, ki so se 
pomerili v metu medicinke, 
teku na 200 m, skoku v daljino 
(z mesta) in v plezanju po vrvi. 

Zmagovalna ekipa je bila 
ŠŠD „Mladost" iz Dolnjega 
L ° g a t C a - Maš 

Gimnastika 
V telovadnem domu v Do

lenjem Logatcu je bilo sredi 
marca občinsko šolsko tekmo
vanje v atletiki - ekipno in 
posamično - z a pionirke-
Zmagovalna ekipa na bradlji, na 
gredi, v preskoku in parterju je 
bila I. ekipa ŠŠD „Mladost" 
Dolnji Logatec; med posamez
nicami si prvo do drugo mesto 
delita Nives Plečnik in Milena 
Jereb, obe ŠŠD „Mladost". w , 
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